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Comissió d’Onco-Hematologia i Cures Pal·liatives 
Núm. d’acta: 02/24 Hora d’inici: 20.00 h Data: 23/05/2024 
 

Assistents: 
Coordinadora:  Col. 12377 Raquel Sebio García 
Sotscoordinador/a  Col. 11352 Ma Remedios Ruiz 
Membres:  Col. 1085 Gemma 

Calaf Valls 
 Col. 4896 Cristina 

Pallarols Short 
  

 Col. 6189 Meritxell 
Brunés Rabassa 

 Col. 8224 Anahí 
Castilla Catalán 

  

Col. 9503 Denys 
Santa Marina 

 Col. 5096 Carolina 
Garcia Cabeza 

  

    
Convidat/s:      

 
Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Estat de la proposta d’activitats del 2024. 
3. Congrés Societat Catalano-Balear de Cures Pal·liatives. 
4. Torn de preguntes. 

 
1. Aprovació de l’acta anterior  
Queda aprovada l’acta de la reunió anterior.  

 
2. Estat de les activitats proposades per al 2024 
S’ha fet arribar al CFC la proposta de les dues activitats per dur a terme al 2024 (Meet & 
Science i el vídeo divulgatiu per al Dia Mundial del Càncer). Respecte del primer, s’ha fet 
arribar al CFC la proposta i estem pendents de resposta. Respecte del segon, se’ns ha 
demanat que féssim una proposta de guió per a Comunicació. Els membres de la Comissió 
consideren que s’ha de fer un vídeo d’entre 1 i 3 minuts com a màxim i que ens agradaria 
que s’enregistressin diferents tractaments de fisioteràpia per donar visibilitat a tots els tipus 
de teràpies que fem servir. Per això, se suggereix enregistrar en 3 – 4 localitzacions, on 
puguem tenir accés a diferents tipus de malalts i diferents tècniques (Vall d’Hebron – SJD, 
centre privat i H. Clínic). La idea seria que el vídeo es focalitzés en els malalts i què fem 
amb ells, no en els fisioterapeutes (és a dir, que no cal que se’ns vegi la cara) i que amb 
cada imatge, es posés el nom del pacient i el seu tipus de càncer. A més, la idea seria que 
el propi malalt digués què és la fisioteràpia oncològica per a ell/a i com l’ha ajudat (molt 
breument). Es farà arribar aquesta informació al CFC per tal d’obtenir un pressupost. 
Idealment, el vídeo s’hauria d’enregistrar d’aquí al setembre.  

 
3. Congrés Societat Catalano-Balear de Cures Pal·liatives 
El CFC ha rebut una sol·licitud d’una metgessa de cures pal·liatives perquè un 
fisioterapeuta que estigui present al Congrés de la Catalano-Balear de Cures Pal·liatives al 
febrer del 2025. En aquest sentit, la Raquel Sebio ha traslladat la proposta a la Carol García 
com a experta en el tema, però malauradament ella no es pot comprometre. Es comenta 
amb els companys de la Comissió si hi ha alguna persona interessada a anar-hi. La Gemma 
Calaf comenta que ella té companys a l’hospital SJD que creu que els hi podria interessar. 
El Denys també diu que potser podria tenir una persona que ho podria fer. Pactem que en 
primer lloc que la Gemma contactarà amb els seus companys i, si no estiguessin 
disponibles, el Denys parlaria amb el seu contacte.    
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4. Torn de preguntes/comentaris 
El Denys i la Gemma informen que han estat convocats a una reunió amb la secretària del 
CFC per tractar el tema del conveni amb l’AFANOC. A la propera reunió ens informaran 
dels detalls de la mateixa.  

 
5. Data propera reunió 
La propera reunió serà al setembre de 2024.  

 
Es dona per finalitzada la reunió a les 20.45 h 
 
Coordinadora: Raquel Sebio García 
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